
SPECIAAL HENGELO

Maandagavond 15 januari  
is onze jaarlijkse Nieuwjaars-
bijeenkomst in popcentrum 
Metropool. Zaal open vanaf 
19.30 uur. Aanvang om 20.00 
uur. Toegang, koffie/thee en een 
pauzedrankje zijn gratis! 

SP-Tweede Kamerlid Sandra 
Beckerman zal die avond onze 
speciale gast zijn. U kunt ook 
uitgebreid in gesprek met onze 
fractievoorzitter Hugo Koetsveld 
en andere interessante gasten.  

MAANDAG 15 JANUARI: 
NIEUWJAARSBIJEENKOMST  
MET SANDRA BECKERMAN

KOMT U OOK?

fo
to

 M
au

rit
s 

G
em

m
in

k

Ja
ar

kr
an

t H
en

ge
lo

 2
02

3

AAN DE SLAG!
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SLUIT JE NU BIJ ONS AAN EN WORD LID VAN DE SP
Voor slechts 1 euro per maand ontvang je al het laatste nieuws van 
de SP, ons ledenblad de Tribune. En steun je de SP én de mensen die 
wij helpen met hun acties voor een socialer Nederland. Sluit je aan!

Scan de code met de 
camera van je telefoon 

en word lid.SP.NL/LIDWORDEN

Er staat ons de komende tijd veel 
te doen. De PVV van Wilders blijft 
met de VVD aanpappen. Zij blijven 
tegenstellingen tussen mensen op 
basis van afkomst maken en willen 
de tegenstelling tussen de werkende 
klasse en de graaiende klasse niet 
kraken. Dus blijven de prijzen stijgen, 
raken de lonen nog meer achter en 
blijven de tekorten in de zorg en het 
woningtekort bestaan. 

De echte tegenstelling zullen we 
samen moeten kraken. Dit is de 
strijd die we moeten voeren. Tegen 
tweedeling en vóór herverdeling. 

Dit kunnen wij niet alleen. Daarom 
doe ik hier een oproep aan u. Aan alle 
mensen, stemmers, sympathisanten 
en leden: Blijf nu niet aan de kant 
staan, ga met ons in gesprek en help 
ons. Want ik wil de SP groot maken. 
Samen gaan we de SP groot maken. 
En samen kunnen we opstaan tegen 
tweedeling en voor herverdeling.

Word nu lid van de SP, dat kan al 
vanaf 1 euro per maand, en denk en 
praat mee! 

Jimmy Dijk
Fractievoorzitter SP -
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Hij loopt al een tijdje mee in de 
SP, duikt vaak op in het nieuws 
en is inmiddels het langstzitten-
de gemeenteraadslid in Hengelo.  
We spreken met Vincent Mulder 
over wat er gebeurt in de stad.

 › Voor wie je nog niet kent, stel jezelf  
even voor…
‘Sinds 1998 woon ik met mijn gezin in 
Hengelo. Ik merkte al snel dat de SP in veel 

buurten van de stad goed bekend is en zich 
waar nodig verbindt met de mensen.’

 › Waar bleek dat uit?
‘Als eerste uit het grote aantal leden. Meer 
dan 400 mensen zijn SP-lid en voelen zich 
betrokken bij Hengelo, bij hun buurt. Een 
flink aantal van hen is ook betrokken bij 
activiteiten in de stad, bij verenigingen  
en clubs. Vanuit hun betrokkenheid komen 
mensen in actie voor het verbeteren van 
bijvoorbeeld hun woonomgeving of het 
behoud van voorzieningen in de buurt.  
De SP steunt hen daarbij.’ >
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 › Onlangs werd je in Tubantia ‘de waak-
hond van de sociale huur’ genoemd.  
Hoe kom je aan die bijnaam? 
‘Wij komen in verzet tegen sloop en 
verkoop van betaalbare huurwoningen. 
Ik wil dat iedereen in een fatsoenlijk huis 
kan wonen. Voor veel mensen is dat hun 
huurwoning. En juist die woningen worden 
steeds schaarser en ook veel duurder. Huur-
ders zijn de afgelopen jaren geconfronteerd 
met forse huurverhogingen. Dat is een po-
litieke keuze, waar wij als SP tegen strijden. 
Bovendien zijn veel huurhuizen tochtig en 
niet goed geïsoleerd. Mensen betalen dus 
wel steeds meer huur, terwijl de kwaliteit 
van de woningen niet wordt verbeterd.’

 › Dat klinkt onrechtvaardig.
‘Dat is het ook. Terwijl woningeigenaren de 
waarde van hun woning de afgelopen jaren 
hebben zien stijgen en min of meer slapend 
rijk zijn geworden, werden huurders 
gedwongen mee te betalen aan de banken-
crisis van 2008. Dat zit zo: de Nederlandse 
staat stortte zich destijds in de schulden om 
grote banken als ABN AMRO te steunen. 
Die dreigden ‘om te vallen’ door roekeloos 
gedrag van hun investeerders. In 2012 be-
sloot de regering van VVD en PvdA om via 
een verhuurderheffing de gewone huurders 
voor de kosten hiervan te laten opdraaien. 
Door aanhoudende acties, vooral van de SP, 
is dat nu gestopt.’

 › Eind goed al goed?
‘Helaas niet. De huurprijzen rijzen nog 
steeds de pan uit en zijn nauwelijks meer 
te betalen voor veel huurders. En pro-
beer als woningzoekende maar eens een 
huurhuis te krijgen. Veel ouders zien hun 

OPNIEUW IN ACTIE TEGEN SLOOP  
VAN SOCIALE HUURWONINGEN

ALS NIJMEGEN DE ASFALTCENTRALE 
KAN SLUITEN, WAAROM DAN NIET IN  
HENGELO?

>
kinderen daardoor heel lang thuis wonen. 
De wachtlijsten zijn lang. Welbions wil in 
de komende jaren nog eens 250 betaalbare 
huurwoningen slopen in de Nijverheid en 
in de Sterrenbuurt. De huurders gaan daar-
door maandelijks veel meer huur betalen.’ 

 › En pikken die huurders dat zo maar?
‘Gelukkig niet. Momenteel komen we met 
bewoners van de Sterrenbuurt, de There-
siastraat en de Mariastraat in actie tegen 
de plannen van Welbions, waar bewoners 
te laat of nauwelijks bij betrokken worden. 
Welbions stelt hoognodige renovatie en 
isolatie uit, komt dan soms plotsklaps met 
een plan voor sloop, zonder perspectief 
voor de zittende huurders. De SP spreekt 
met die huurders en helpt hen om collectief 
hun belangen te vertegenwoordigen.’

 › Allemaal in actie dus. Maar levert  
dat ook wat op?
‘Absoluut! Samen sta je sterk. Dat is wat 
bewoners zelf ook zien en merken. Niet 
berusten in je lot. Zo zijn bewoners van de 
witte woningen aan de Kuipersdijk nu heel 
tevreden met de afgedwongen renovatie. 
Als de bewoners gezamenlijk, ondersteund 
door de SP, niet voet bij stuk hadden gehou-
den, waren hun huizen ook sloopwoningen 
geworden.’

 › En daar word jij zo te zien blij van…
‘Zeker weten! Te bedenken dat die witte 
huizen vlak na de oorlog als noodwoningen 
zijn gebouwd. Destijds werden ze ingeschat 
op een levensduur van 25 jaar. Inmid-
dels staan ze er al 70 jaar en kunnen ze na 
renovatie en isolatie zeker nog 25 jaar mee. 
Dat noem ik duurzaam. Het slopen van 
woningen is dat zeker niet.’ •

Bewoners van de witte huisjes aan de Kuipersdijk.

Bewoners van 144 flatwoningen in de 
Sterrenbuurt werden afgelopen zomer 
overvallen door een brief waarin Wel-
bions botweg de sloop van hun flats 
aankondigde. De SP ging daarop meteen 
bij de bewoners langs en inventariseerde 
hun eerste indrukken, hun zorgen en 
vragen. 

Drukbezochte bijeenkomsten van bewo-
ners waren het vervolg, waarbij een groep 
bewoners zich opwierp om het gesprek met 
Welbions te voeren over hun vragen over de 

toekomst. Wat is het nieuwbouwplan? Kun-
nen bewoners naar deze nieuwe woningen? 
Krijgen ze compensatie voor de hogere huur 
en kunnen ze bij elkaar in de buurt blijven 
wonen? De Welbions-directie weigerde 
aanvankelijk bewoners te woord te staan 
in hun eigen buurt, waarop besloten werd 
naar Welbions te gaan. Bij het gesprek dat 
volgde werd duidelijk dat de huurders een 
belangrijke stem moeten gaan krijgen in de 
verdere ontwikkeling en uitvoering van de 
plannen. De SP ondersteunt hen hierbij van 
harte! •

Tientallen bezorgde bewoners uit 
Hengelo-Zuid kwamen 21 november naar 
een bijeenkomst in het stadhuis om hun 
bezwaren tegen de overlast van de As-
faltcentrale Twente (ACT) toe te lichten 
aan de leden van de gemeenteraad. Stank, 
vieze rook, maar vooral een ontoelaat-
baar hoge uitstoot van schadelijke stoffen 
– dat zijn de feiten waar de bewoners 
inmiddels klaar mee zijn. 

De gemeente, als handhaver van de mi-
lieuvergunningen, moest de ACT al eerder 
opdragen om zich aan de regels te houden 
en metingen te laten doen van de kwalijke 
uitstoot. De rechter kende ACT een voor-
lopig uitstel voor het voldoen aan de regels 
toe. De bewoners gaan volop door in hun 
strijd tegen deze vieze en ongezonde over-
last. Zij voelen zich gesterkt door het besluit 

van gemeente Nijmegen die protesterende 
bewoners tegen de overlast van de lokale 
asfaltcentrale gelijk gaf en tot aankoop en 
sloop van deze centrale is overgegaan. ‘Wat 
in Nijmegen kan, kan toch ook in Hengelo?’, 
aldus de bewoners. De SP ondersteunt hen 
van harte in deze strijd. •

Schuin tegenover het stadhuis staat een 
appartementencomplex waar veel oude-
ren wonen. Sinds de bouw ruim dertig 
jaar geleden wordt door de bewoners 
gebruikgemaakt van de speciale ontmoe-
tingsruimte Thiemshof. 

Vorig jaar heeft de Hengelose welzijnsor-
ganisatie Wijkracht bij de eigenaar van 
het complex, Twinta, de organisatorische 
en financiële ondersteuning opgezegd. De 
bewoners mogen de ruimte zolang als het 
duurt nog slechts één uur in de week ge-
bruiken voor een koffiemorgen. Bewoners, 
ondersteund door de SP, nodigden daarom 
de directeur van Twinta uit. Ze spraken 
over de toekomst van de ruimte. Twinta 
bleek aan hun kant te staan en zegt al jaren 
te strijden voor behoud van dergelijke ont-
moetingsruimten voor ouderen. Ze schuift 
de bal door naar de gemeente en naar Wij-
kracht die dergelijke ontmoetingsplekken 
opdoekt. De bewoners zoeken nu contact 
met de gemeente om te strijden voor het 
behoud van hun plek.

SP’er Jean Rouwet (81), die betrokken 
is bij de strijd voor het behoud van de 
Thiemshof, zegt hierover: ‘Het verlies 
aan gemeenschapsruimten waar ouderen 
elkaar in hun eigen buurt kunnen treffen, 

BEWONERS THIEMSHOF IN ACTIE VOOR 
BEHOUD ONTMOETINGSRUIMTE

zorgt alleen maar voor meer vereenzaming. 
Dit komt bovenop het wegbezuinigen van 
verzorgingshuizen in de afgelopen jaren. 
De boodschap van de regering aan deze 
mensen is: ‘Zoek het zelf maar uit.’ De 
overheid biedt slechts individueel zorg 
aan op indicatie. Maar juist de gelegenheid 
voor ontmoeting en gemeenschappelijke 
activiteiten in de eigen buurt zou leidraad 
moeten zijn. Dat speelt niet alleen in de 
Thiemshof, maar ook in het Berflohoes en 
in O-kwadraat. 

En niet te vergeten bij het Dienstencentrum 
in ’t Swafert. De gemeente bezuinigt de 
ontmoetingsmogelijkheden van mensen 
weg. Wij willen juist op buurtniveau gratis 
toegankelijke en algemene voorzieningen.’ •

Vrijdag 26 januari organiseert de SP een 
avond over het Nationaal ZorgFonds. 
Samen met zorgverleners gaan we in ge-
sprek over de effecten van het eigen risico 
en de marktwerking op hun werk en de 
zorg. De nieuwe SP-fractievoorzitter in de 
Tweede Kamer, Jimmy Dijk, zal de plan-
nen van de SP voor de zorg toelichten. 

Jimmy Dijk: ‘In Nederland moet je kunnen 
rekenen op de zorg die je nodig hebt. Zo 
simpel is het. Maar er staat een boete van 
385 euro op ziek zijn: het eigen risico. De 
zorg is bovendien veel te bureaucratisch. En 

aan de marketing van zorgverzekeraars en 
het jaarlijkse overstapcircus worden miljar-
den verspild. De kwaliteit gaat omlaag, de 
kosten omhoog. Dat moet anders. Daarom 
zeggen wij: schaf de zorgverzekeraars af en 
zet een Nationaal ZorgFonds op! Zonder 
onnodige bureaucratie en geldverslindende 
concurrentie. En zonder eigen risico.’

De avond vindt plaats in de Hengelose 
Schouwburg, Middenzaal.  
Het programma start om 19.30 uur  
(zaal open 19.00 uur)  
De entree is gratis.

SP-AVOND OVER NATIONAAL 
ZORGFONDS MET JIMMY DIJK


